
 

 

Številka:  11. 

Datum: 29. 4. 2021 

 

Z A P I S N I K 

 

11. seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 29. 4. 2021 v domu krajanov Osek - Vitovlje, 
s pričetkom ob  20.00 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica vodil/-a  
DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, Aleš Košuta, Anton Peršič, Helena Winkler, Franc Živec, 
Tanja Rijavec. 
Odsotni: / 
 

Seja je potekala v skladu s priporočili NIJZ.  

 

Dnevni red: 

 

1. pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

2. predstavitev predlogov in izvedba participativnega proračuna izglasovanih predlogov  
(sestanek MONG in predstavniki KTD) 

3. obravnava predloga za postavitev informacijskih table za znamenitosti po KS Osek-Vitovlje 

4. pregled proračunske kartice za leto 2021in postavitev prioritete del 

5. pregled plana dela za leto 2021 

6. pregled cest oz. nevarnosti s cestnim inšpektorjem (vodja medobčinskega redarstva g. 
Dušan Bremec) 

7. problematika parkiranja v Vitovljah 

8. pobude, prošnje, pritožbe in pohvale  

9. drugo 



 

 

Ad 1) 

Pregledali smo zapisnik prejšnje seje. Komentarji na zapisnik: 

- Na MONG (Jasni Kovšca) bomo ponovno naslovili vprašanje o popravilu asfalta na cesti od 

»Badaličevih« navzgor. Asfalt je še v okviru 5 letne garancije zato bomo zahtevali sanacijo 

cestišča.  

- KS Črniče bodo javile za skupno ureditev pohodnih poti. Čakajo odobritev sredstev iz 

njihove občine.  

SKLEP: Zapisnike prejšnjih sej pošiljamo skupaj z vabilom na sejo. Zapisnik je soglasno sprejet.  

 

Ad 2) 

Dominik L. pove, da sta Jaka Fabjan in Uroš Fakin 12. aprila obiskala prireditveni prostor v 

Vitovljah. S predlogom asfaltacije prireditvenega prostora v Vitovljah se strinjata. Pripravimo popis 

del, sredstva na občini bodo zagotovljena.  

Ekipa participativnega proračuna za Osek je določila namen porabe sredstev: nakup brunarice, 

klopi, izravnava travnika za igrišče, ograja okrog pokopališča, pitnik, nosilec za obešanje zastav, 

napis na Dom krajanov. Slavko R. se je sam javil, da bo prevzel določena dela pri ureditvi 

vojaškega pokopališča.  

Ekipa participativnega proračuna za Vitovlje se je odločila, da sredstva porabi za namen postavitve 

klopi pred Vitovsko cerkvijo, zaščitne ograje, smerokaza in planinskega žiga ter asfaltacije 

prireditvenega prostora v Vitovljah.  

Zavod za zaščito kulturne dediščine je potrebno opozoriti, da se ruši stražni stolp za Vitovsko 

cerkvijo.  

 

SKLEP: Čimprej je potrebno pripraviti popise del in zbrati ponudbe.  

 

Ad 3) 

Dominik L. pove, da je prišla ideja za popravit oz. nadomestit informativne table po KS Osek–

Vitovlje z označitvijo pešpoti, kolesarskih poti, znamenitosti in zanimivosti obeh vasi.  

 

SKLEP: Povežemo se z Zavodom za turizem in se pozanimamo kakšne so možnosti za 

sodelovanje in pomoč pri izvedbi.  

 

 

 



Ad 4) 

Dominik L. predstavi proračunsko kartico.  

Na postavko vzdrževanje je bilo nakazanih 7.000 € in dodatnih 20.000 € iz participativnega proračuna. 

Znesek 27.000 € je še nedotaknjen. Na postavko za delovanje KS je bilo nakazanih 15.800€, sedaj 

imamo še 13.304 €. Na postavko prireditve in praznovanja smo dobili nakazano 1.850€, imamo še 

1400 €. Na postavki komunalni objekti imamo nakazanih 10.300e, imamo še 9.505€. Za vzdrževanje 

krajevnih poti, je bilo nakazanih 24.000 €, 5.440 € je bilo nakazanih Marvinu, imamo še cca 18.500 

€. 

Asfaltacija ceste nad sv. Lucijo bo stala 10.000 €, znesek je malo višji kot v popisu. Marjan Jug je 

pred 6-imi leti obljubil, da bo asfaltno muldo financirala Občina, sedaj se spreneveda. Čakamo na 

sofinanciranje sorazmernega dela.  

 

Ad 5) 

Dominik L. predstavi plan za leto 2021 in pove, da bo na postavki za ceste denar zmanjkal.  

 

Ad 6) 

Dominik L. pove, da je bil v Vitovljah cestni inšpektor in se je seznanil s problematiko parkiranja v 

Vitovljah – parkira se po privat parcelah. Potrebno je postavit usmerjevalne table na prireditveni 

prostor, za šipe avtomobilov lahko postavljamo listke z opozorilom, da gre za privat parcele in da je 

parkirišče 100 m naprej.  

Na enak sistem se bo urejevalo parkiranje tudi po Oseku. 

Dominik L. pove, da se je cestni inšpektor seznanil tudi s projektom varna pot v šolo in s problemom 

parcelacije pri Žerovcu. Inšpektor bo problem predstavil na Občini, KS Osek–Vitovlje pa bo poskušala 

še enkrat dobiti sporazumno rešitev.  

Dominik L. pove, da problem predstavljajo tudi kategorizirane ceste, ki so na privat parcelah – 

potreben bo odkup.  

Projekt varna pot v šolo še ni podprt s strani MONG.  

 

Ad 7) 

Združeno s točko 6.  

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad 8) 

Obravnavali smo naslednje pobude, prošnje, pritožbe, pohvale: 

 

- Badalič Toni je poslal prošnjo za postavitev ograje okoli kontejnerskega mesta pri njegovi 

parceli 5602-2 

Sklep: Obvestimo komunalo, da ko je burja odnaša smeti in kontejnerje. 

-  Badalič Anton, Vitovlje 72b, je poslal prošnjo za ureditev melioracijskega sistema na parceli 

5602-2, ureditev melioracijskega kanala 5599 ter preverbo komasacijske pravilnosti. Navaja 

zamakanje travnika in uničenje pridelka, jarek ni bil urejen oz. izpuščen iz plana vzdrževanja. 

Sklep: Dominik pošlje na Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov da se to sanira. Reševanje 

tega ni v pristojnosti KS. 

- Velibor Preradovič, Osek 60 je poslal prošnjo za 10 vreč cementa za sanacijo skupnega zida 

s KS. 

Sklep: Odobrimo prošnjo za material.  

- Berginc Jože, Vitovlje 15. je dal prošnjo, da se postavi tablo za omejitev teže vozil pri njegovi 

hiši. Mimo hiše vozijo težka vozila in hišo zatrese. Poslal je tudi slike popokane ploščice v 

kopalnici, popokan balkon. 

Sklep: Prošnjo bomo poslali na MONG.  

-  Anton P. je dal vlogo za razširitev cestnega priključka v Vitovljah, za hišo Marka Kompare. 

Zaradi prostorske ureditve je ožji od ceste v nadaljevanju.  

Sklep: Dominik L. pove, da je bila zadeva poslala na občino. Zadevo prevzame Anton P.  

- Pritožba, ki smo jo prejeli pred kratkih zaradi uničenega asfalta zaradi gradnje hiše na 

Visokem - lastnik in investitor je pisno podal zagotovilo, da bo poškodbe saniral do leta 

2021.  

Sklep: Franko Ž. prevzame zadevo.  

 

- Imamo soglasje od Brankota Pelicona, da mi kot KS damo predlog, da se za parcele, ki so 

jim bile vzete naredi parcelacijo.  

 

- Branko Pelicon, Vitovlje 65b prosi za ureditev odvodnjavanja presežnih količin meteorne 

vode. 

Sklep: Zadeva z asfaltacijo je že urejena.  

 

- Badalič Izidor, Vitovlje 72a, je poslal prošnjo za ureditev dostopne poti in kamnitega zidu. 

Strinja se s parcelacijo njegovih parcel do vasi Osek. Naprošajo, da se jim omogoči izdelava 

in sofinanciranje traktorske poti iz občinske ceste na parcelo 5602-3 ter da se jim izdela 

kamniti zložbo z namenom, da se prepreči usipanje brežine na cesto in posledično se 

poveča vozni pas ceste. 



Sklep: KS se s predlogom strinja, izdelava izogibališča je narejena in delno tudi urejena 

bankina ob brežini. Za kamnito zložbo moramo pridobiti ponudbo in se nato dogovoriti o 

terminu izdelave  in načinu financiranja.  

 

- Anton Peršič je dal predlog za odkup parcele 5198-23 ko Vitovlje, ki je v območju 

prireditvenega prostora Vitovlje. To je v OPPN-ju za ureditev prireditvenega prostora v 

Vitovljah, vendar tega prostora MONG ni odkupila. Parcela ni za kmetijstvo, že v OPPN-ju je 

navedeno, da je za turistično dejavnost. 

Sklep: KS predlaga, da MONG uveljavlja predkupno pravico. 

- Krajani so dali predlog, za ureditev ceste, ki pelje na Vogršček. 

Sklep: Bomo uredili. Zadevo prevzame Franko Ž.  

 

- Starši vaških otrok so poslali pritožbo, da jih skrbi odprt jašek med igrali in Domom krajanov. 

Prosijo, da se jašek uredi. Poleg tega naprošajo za tablo »otroci na cesti« na cesti mimo 

Doma krajanov.   

 

- Helena W. opozori, da ima KS Osek Vitovlje v uporabi prireditveni prostor Vitovlje le do leta 

2022. Predlaga, da se uredi podaljšanje. 

 

Sklep: Dominik L. prevzame zadevo in uredi podaljšanje uporabe.  

 

Ad 9) 

Razno: 

- Pri Milanu Badaliču naj bi bil v kratkem saniran problem, v kolikor se uredi kanalizacija, se 

naredi še podporni zid. Pri izvedbi kanalizacije in izdelavi kamnite zložbe mora soglašat ter 

podat pisno izjavo, da se z predvidenimi deli strinja v nasprotnem primeru, bo g. Volarič ki 

mu puščanje kanalizacije v stanovanjsko hišo Osek 27b povzroča škodo, zadevo prijavil na 

inšpekcijo za okolje in prostor. Zadeva se zaradi ne soglašanja g. Milana Badaliča z 

izvedbo del vleče že eno leto. K.S je že od vsega začetka pripravljena na sodelovanje in na 

pošten način rešiti ta problem.  

Sklep: Upamo, da bomo čimprej z g. Milanom Badaličem le našli skupni jezik. 

- Nataša Konc Lorenzutti je opozorila na velik problem z mrtvimi mišmi po Oseku. Miš je nesla 

na analizo, kjer so ugotovili, da ne gre za mišjo mrzlico. Razlog pojava mrtvih miši je 

najverjetneje obilno deževje, ki je zalilo mišje rove. Miši so na prostem zmrznile.   

 

 

Seja je bila zaključena ob 22.00 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen 

 



                                                                                  

 

                                                                                  

 

 


